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	Call for Expression of Interest 

	
دعوة الإعراب 
عن الاهتمام


 

	
	Linataawan invites all interested and eligible civil society organizations to apply for this Call for Expression of Interest for capacity building. 

Linataawan, co-funded by the European Union and implemented by the British Council, ACTED, and CILG-VNG International, aims to strengthen civil society's role in democratic local governance, accountability, and local development in Libya by improving the technical capacities and the effectiveness of Libyan CSOs. 
This is a call for experienced CSOs interested in further developing their capacity in local development and strategic alliances working with various decision makers to deliver needs-based interventions to their communities. 
We are offering capacity building programmes focused on the following skills sets: 

Thinking and Working Strategically: An advanced capacity building programme in thinking and working strategically for relationship development to improve community-based activity and service delivery with a focus on engagement with municipalities, inclusion of marginalised groups, and local context dynamics. 


The application process will include a project proposal outline to be developed into a full proposal during the training. 
Following the capacity building programmes, CSOs will be eligible to apply for grants and funds through a competitive process.

Grant support is awarded to CSO projects contributing to one of the following fields of intervention: 
1. The contribution to the development of municipal work 
2. The amelioration of service delivery 
3. The reinforcement of the participation and reactivation of local CSOs to municipal council affairs and conflict prevention 

Eligibility Requirements
· Organizations must be registered with the Commission of Civil Society, and possess an updated renewal for 2022. If not, they should be able to prove that they are in the process to be registered or in renewal.
· Organizations that have a substantial track in local development and have consistently managed project’s budget over 100,000 LYD
· Organizations’ vision/mandate must be clearly defined.
· Organizations must have a bank account in an authorized Libyan Bank & LYD Currency Account.
· A stamped copy of the statute/regulation of the CSO. 

How to apply
· CSO interested to participate must fill out the attached Expression of Interest template

Submission Guidelines:
· The deadline for submission is 15/06/2022 at 11 pm Libya time. Late submissions will not be accepted.
· The EoI will be received in soft copy, in word format,  sent to: linataawan@britishcouncil.org 
· Subject Headline should state: CSOs Result Area 3.
· Applications could be in English or Arabic. 
· CSOs can apply for only one project. Organisations that submit more than one application will not be eligible. 
· Proposed Project duration must not exceed 9 months. 
· Only applicants who have not received a grant from Linataawan project through CILG-VNG or ACTED can apply. 



For additional information, please contact our team at: linataawan@britishcouncil.org  
 

	يدعو مشروع لنتعاون منظمات المجتمع المدني المهتمة بتطوير قدراتها ان تتقدم بدعوة الاعراب عن الاهتمام. 
يهدف مشروع لنتعاون إلى تعزيز القدرات والتنمية المحلية من خلال تمكين الجهات الفاعلة في المجتمع المدني الليبي للمشاركة في عمليات صنع القرار وتحديد وتحسين القدرات الفنية لمنظمات المجتمع المدني. 
يتم تنفيذ مشروع لنتعاون من قبل المجلس الثقافي البريطاني بالشراكة مع وكالة التعاون التقني والتنمية والمركز الدولي للتنمية الدولية والحكم الرشيد وبتمويل من الاتحاد الأوروبي. 
هذه الدعوة موجهة لمنظمات المجتمع المدني المهتمة بتحسين مهاراتها في تصميم المشاريع وإدارتها وتكوين شباكات استراتيجية مع البلديات المحلية وصناع القرار المحليين الآخرين من اجل تقديم النشاط المجتمعي والخدمات للمجتمع المحلي. 
وتهدف هذه الدعوة لتقديم برامج بناء القدرات والذي يركز على مجموعة المهارات التالية:
التفكير والعمل بشكل استراتيجي: وهو تدريب متقدم  يختص  ببناء القدرات المتعلقة بالتفكير والعمل بشكل استراتيجي من اجل تحسين الأنشطة علي مستوى محلي وبالإضافة إلى تحسين تقديم الخدمات المحلية وذلك عبر العمل المشترك مع البلديات، وإدراج الفئات المهمشة، وديناميكيات السياق المحلي.
وتتضمن عملية التقديم لدعوة الاهتمام، إرفاق مقترح مشروع مبدئي، علي أن يتم تطوير هذا المقترح أثناء التدريب. 
 بعد إنتهاء برنامج بناء القدرات، ستكون لمنظمات المجتمع المدني فرصة للحصول علي منحة مالية لتنفيذ مشاريعها وذلك عبر عملية تنافسية لجميع المنظمات المؤهلة.  


سيتم تقديم الدعم المالي لمشاريع منظمات المجتمع المدني المتعلقة بالمجالات التالية:
1. المساهمة في تطوير العمل البلدي والمحلي.
2. تحسين تقديم الخدمات المحلية.
3. تعزيز مشاركة وإعادة تنشيط منظمات المجتمع المدني المحلية في العمل مع المجالس البلدية ومنع النزاعات.


المتطلبات المؤهلة لتقديم المشاريع:

· يجب أن تكون المنظمات مسجلة في مفوضية المجتمع المدني، مع تجديد حديث لعام2022 . في حالة عدم توفر ذلك، على المنظمة اثبات أنها في طور التسجيل أو التجديد.
· المنظمات العاملة في مجال التنمية المحلية ولها سجل أعمال عريق والتي أدارت  أو تدير ميزانية مشروع تزيد عن 100،000 دينار ليبي. 
· يجب تحديد رؤية/ اختصاص المنظمة بوضوح.
· يجب أن يكون لدى المنظمات حساب مصرفي معتمد من بنك ليبي وعلى ان تكون عملة هذا الحساب بالدينار الليبي.



· نسخة مختومة من النظام الأساسي للمنظمة ورسالة الإشهار من مفوضية المجتمع المدني.

كيفية التقديم:
· يجب على منظمات المجتمع المدني المهتمة بالمشاركة ملء نمودج الإعراب عن الإهتمام.
إرشادات التقديم:
· التقديم في موعد لا يتجاوز 15/ يونيو/ 2022 الساعة 11 مساءً بتوقيت ليبيا، لن يتم قبول أي نمودج يرسل بعد الموعد المحدد.
· إرسال نموذج الاعراب عن الاهتمام في نسخة إلكترونية محفوظة علي صياغة ملفwindows word  يتم إرسالها عبر البريد الإلكتروني linataawan@britishcouncil.org
· يجب أن يذكر موضوع  البريد الإلكتروني العبارة التالية في العنوان: المسار 3 لمنظمات المجتمع المحلي. 
· يمكن التقديم باللغة العربية أو ألانجليزية.
· لايسمح لمنظمات المجتمع المدني تقديم أكثر من مشروع واحد ففط، المنظمات التي تقدم أكثر من مشروع واحد لن تكون مؤهلة.
· يجب ألا يستمر المشروع أكثر من 9 أشهر.
· أن لا تكون المنظمة قد أستلمت منحة مالية من مشروع لنتعاون عبر وكالة التعاون التقني (ACTED) او المركز الدولي للتنمية والحكم الرشيد  (CILG_VNG) 


.


للحصول على اي معلومات إضافية،أو الإجابة عن اي استفسار يمكنكم التواصل معانا عبر البريد الإلكتروني: linataawan@britishcouncil.org
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